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“ 1 APPEARANCES: 1 THEREUPON,
! 2 J. Daniel Clark, Esq. .
1‘ Clak M am.f:), oA 2 Elaine Lucadano
\ 3 3407 W. Kennedy Boulevard 3 was adduced as the deponent herein, and being first
. Tampa, Florida 33609 : : ;
. (813) 879-0700 4 duly swomn upon oath, was questioned and testified as
5 Kenneth G. TurkeL, Esq. 5 follows:
Bajo, Cuva, Cohen, and Turkel, P.A. 6 THE DEPONENT: I do.
€ 100 North Tampa Street .
Suite 1900 7 DIRECT EXAMINATION
7 Tampa, Florida 33602 8 BY MR. GRIFFIN:
8 for the Plaintiffi
9 Attorneys for the Plaintiff(s) 9 Q. Would you state your full name for us,
Christopher Griffin, Esq. 10 please?
10 Foley & Lardner, LLP . ..
100 North Tampa Street 1 1 A. Elaine Patricia Lucadano.
11 Tampa, Florida 33602 12 Q. Ms. Lucadano, have you ever had your
- (813) 2292300 13 deposition taken before?
Attorney for the Defendant(s) 14 A. No, I haven't.
13 . ) 15 Q. Iknow that your able counsel has talked to
14 Alexis L. Robinson, Esq. . . ...
" The Trump Organization 16 you about the process. I will tell you in addition or,
i 15 725 Fifth Avenue 17 perhaps, in repetition that I have a chance to ask you
| New York, INY 10022 18 ions. Mr. Clark or Mr. Turkel will h
3 16 (212) 715-7255 some questions. Mr. Clark or Mr. Turkel will have a
17 Attorney for the Defendant(s) 19 chance to ask you questions when I'm done. If at any
18 : . ) .
, ALSOPRESENT:  James D, Wallace 20 time you don‘ t understand my que‘:stu.)n, please tell me
| 19 121 that, and I will do my best to clarify it. If you
| 22 22 simply need it repeated, let us know that. I will
i 22 23 either repeat it or we will have the court reporter
| 23 24 read it back.
25 125 We all have a tendency in everyday
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1 " conversation to either nod our head or say things like 1 A. Ihad planned on making it a residence once
2 uh-huh or uh-uh.  If you do that, I will ask you to 2 wehad gone through with the tranisaction.
3 articulate either yes or no because it's more clear for 3 Q. So when I asked you if you intended to
4 the record rather than a head nod or one of those other 4 purchase it as an investment, weré you and Mr. Warren
5 sounds that we always use. Is that-all right? 5 purchasing it 50/50?
6 A. Yes. S ; 6 A. Yes. :
7 Q. Any time you need to take a break, as long as 7 Q. Was he going to live in. it?
8 a question is not pending at the time, please let us 8 A. There was talk of either him living in it or
9 know and we will take a break. All right? 9 us living in it -- our family -- my family.
10 A. Yes. ‘ 10 Q. Okay. So when I said "investment" -- and my
11 Q. Who is Thomas Warren? 11 fault for not making myself clear -- I meant
12 A. He is a business colleague. 12 essentially purchdsed for immediate resale -- for a
13 Q. So what business is he a colleague of yours 13 gain on resale, that was not your intention? - -
14 in? ‘ 14 A. We weren't sure. Again, there was talk that
15  A. My company business. 15 Iwould buy him out and live in that unit with my
16 Q. What is that? 16 family. :
17 A. Living Your Dream Productions, LLC. 17 Q. Okay. At the time that you signed the
18 Q. What does:Living Your Dream Productions, LLC | 18 purchase contract, what was your intention at that
19 do? . : 19 point in terms of either living in it, allowing
20 A. We are a full-service advertising agency and 20 Mr. Warren to live in it, or the two of you selling it
21 television production company. 21 soon thereafter or soon after it closed for some type
22 Q. How long has that company been in business? 22 of gain?
23 A. Since January of 2004. 23 A. Ihad anticipated that the unit would
24 Q. I'm going to show you what we have markedas | 24 increase in value, so I did want to also live in the
25 deposition number -- which is a letter from Mr. Clark 25 unit. Sol wanted to reside in Trump Tower Tampa and
Page 6 Page 8
1 which was delivered to us yesterday pursuant to our 1 also hoped that the unit would go up in value.
2 agreement which we would receive additional information | 2 Q. Sois it fair to say that at the time you
3 regarding each day's deponent. Take a look at that, 3 signed the purchase contract, one of you and your
4 especially beginning with the last full paragraph on 4  families, either you or Mr. Warren, were going to live
5 the first page and through the remainder on the second 5 in the unit?
6 page. Read that to yourself and tell me if that's 6 A. That's correct.
7 factually correct? 7 Q. Okay. And your husband is here with us
8 (Exhibit No. 1 was marked for - 8 today? :
9 identification.) ; 9 A. Correct.
10 MR. CLARK: For the record this was a summary | 10 Q. What is his name?
11 by my office of her resumé. 11 A. James Donald Wallace.
12 BY MR. GRIFFIN: 12 Q. Is there some reason why you did not include
13 Q. Isit correct? 13 your husband in the purchase documents?
14 A. Yes,itis. 14 A. No.
15 Q. Allright. What is your position with Living 15 Q. Who is David Lucadano?
16 Your Dreams Productions? 16 A. My brother.
17 A. Tam the president and CEQ. 17 Q. In documents that we have received in this
18 Q. What is Mr. Warren's position? 18 case -- and I will probably mark it, but it's Tony
19 A. He is our technical director, photographer, 19 Everette 1008 through 1026 -- there is a purchase
20 editor. . ' 20 contract for a unit in this condominium in the name of
21 Q. Did you and Mr. Warren decide to purchase 21 David Lucadano not signed. Do you recall his
22 unit 2505 as an investment? 22 involvement in this project?
23 A. Yes. ‘ 123 A. Yes.
24 Q. What was your intention with respect to the 24 Q. Tell me about it.
25 25 A. He purchased or put a deposit down on the

investment purpose when you decided to purchase it?
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unit at well.

Q. Was he with'you when you and Mr. Warren
visited the site?

A. No.

Q. Any reason why not?

A. We visited at separate times.

Q. Did you talk with your brother about Trump
Tower Tampa before making your decision to sign a
purchase contract?

A. Yes.

Q. Did Mr. Warren contribute any funds to the
deposit money that was paid for the unit you purchased?

A. Yes.

Q. Howmuch?

A. Half.

Q. In what form did he make that payment? By
that I mean a check to you personally, a wire transfer
to a checking account? Do you recall?

~ A. Ibelieve it was a wire transfer to a
checking account.

Q. A checking account in your name?

A. IfIrecall, that's correct.

Q. What did you do to prepare for today's
deposition?

MR. CLARK: Let me jump in here since this is
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question because of the privilege, a yes or no.

Then we will take it bit by bit.

THE DEPONENT: Yes.

BY MR. GRIFFIN:

Q. What documents did you review?

MR. CLARK: You need to describe -- again,
further instruction -- what documents but not any
specificity about those documents. You can just
generally; depositions, your purchase contract,
those types of things that you reviewed and that's
fully discoverable.

BY MR. GRIFFIN:

Q. And take your time as you recall what -- and
you can just tell me what they were.

"~ A. Yes. Marketing materials from the purchase
and all of the things that I had in my files for
marketing purposes. -

Q. Do you recall any specific documents within
those marketing materials or within what you had in
your files that you reviewed?

A. Just -- you know, I'm sure you are aware of
all of the marketing materials that were put out there.
The lovely silver book, just those types of things.

Q. AndIam aware of many of the documents, but
not every plaintiff in this case comes to the case with
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her first time in a deposition.

MR. GRIFFIN: Sure.

MR. CLARK: You need to respond to the
question; however, be careful not to disclose any
communications or anything that you and I
discussed or Ken discussed in preparation for your
deposition. That would include us talking, things
that were gone over specifically. So you can just
try generally, and if that becomes an issue as you
phrase your answer, just give me a heads up, a
flag. I'm not sure how to -- s it privileged or
not.

MR. GRIFFIN: That's a fair point. Let me
clarify it or break it down.

BY MR. GRIFFIN:

Q. Other than discussing these matters with your
lawyer or lawyers, did you do anything to prepare for
this deposition?

A. Just thought about my transaction and what
took place. A

Q. Okay.

A. It's as simple at that.

Q. Did you review any documents in preparation
for today's deposition?

MR. CLARK: Ineed you to answer that
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the same documents. So I have been trying in these
depositions to understand what each of you and your
co-plaintiffs have in your current possession, custody,
or control. So with that -- and that's why I'm asking
you the question more specifically. What do you recall
seeing in your files of that category?

A. Nothing in particular that stands out in my
mind. Just general information that I received from
the sales office.

Q. On that point do you recall receiving through
your lawyers a request for production of documents that
we filed in this case?

A. No.

Q. Do you recall producing or giving to your
lawyers documents relating to this case?

A. No.

MR. CLARK: 1 don't want to interrupt your
deposition. Tell me if you don't want me to.
MR. GRIFFIN: No. Go ahead. That's fine.
MR. CLARK: Clearly, these things were
provided to us from -- all of the things we -
produced to you.
MR. GRIFFIN: Well, the reason I ask is we
don't have any documents produced by Ms. Lucadano.
MR. CLARK: I don't know why that would be.

SOUND DEPOSITION SERVICES, INC.
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Page 13 Page 15
1 Thave the file here of all of the documents we 1 A. Yes.
2 have produced to you with response to that. I 2 “MR:. GRIFFIN: Did you want to say something?
3 don't know that it's that much.  There was the 3 MR. CLARK: Idid. I'm soiry.
4 letter from yesterday. 4 MR. GRIFFIN: That's all right.
5 MR. GRIFFIN: Well, let's do this -- instead 5 MR. CLARK: Could I show her something that's
6 . of slowing things down -- ' 6 privileged that may give her a recall ofa
7 MR. CLARK: I can give you the Bates ranges, 7 checklist?
8 too, of the other things we produced. 8 - MR. GRIFFIN: I'm happy to - 1 just want to
9 MR. GRIFFIN: Well, let me see what you -- 9 get to the facts.
10 . THE DEPONENT: Let me clarify. My husband {10 (Discussion off the record.)
11 may have produced some documents that I don'tknow | 11 BY MR. GRIFFIN:
12 about or wasn't aware of. = 12 Q. 'While we were off the record -~ and 1 don't
13 MR. CLARK: Let me just give you the Bates 13 want to invade the attorney-client privilege, but your
14 ranges: P144 through 159, P360. Then Tony 14 lawyer showed you things that I take.it helped you
15 Everette production 38 through 57. 15 recall the activities to compile and produce documents.
16 . MR. GRIFFIN: Let me see the first part. 16 . Is that a fair statement of what just happened?
17 MR. CLARK: You can have those, and you can 17 A. Yes:
18 mark those if you like and then subsequent 18 Q. Okay. And just so we are clear, as far as -
19 production.per my letter yesterday. . : 19 you know as you sit here, all of the documents that you
20 MR. GRIFFIN: Right. I've got that. 20 have or had in your possession, custody, or control
21 MR. CLARK: Just for the record, P539 through 21 relating to'this condominium project were maintained in
22 563, which would include all of her things that 22 your husband's office and were given to your lawyers?
23 she had in their file as opposed to, you know -- 23 A. Yes.
24 MR. GRIFFIN: Well, we can cut to the chase 24 Q. Do you presently today have any documents in
25 if you want to tell me that Mr. Wallace is the one 25 your possession, custody, or control relating to this
Page 14 Page 16
1 who worked with you on getting the documents 1 condominium project other than the ones that you gave
2 because she, obviously -- 2 to your lawyer earlier?
3 MR. CLARK: I'm not sure exactly. He may 3 A. No.
4 have. It came in boxes. Robbie was in control of | 4 Q. In answer to an earlier question, you said
5 getting with each -- Robbie Smith. 5 that to prepare for a deposition you thought about my
6 MR. GRIFFIN: Let me ask the standard 6 transaction -- meaning your transaction, of course.
7 questions that ask. 7 When you engaged in that thought process, what came to
8 BY MR. GRIFFIN: 8. mind? :
9 Q. What I'm trying to find out is.at the time 9 A. The loss; why thefe was a loss; how I was
10 this lawsuit started you had in your possession 10 liedto. :
11 documents relating to this condominium project, 11 Q. Anythingelse?
12 correct? . : 12 A. That'sit.
13 A. Yes. 13 Q. Okay. Let's take those one at a time. When
14 Q. Where were those kept? 14 you say "the loss," what do you mean?
15 A. They were in a file. 15  A. Theloss of my investment in this project.
16 Q. Where? 16 Q. Meaning the deposit?
17 A. Inmy husband's office. 17 A. Yes. :
18 Q. Atyour home? . 18 Q. And how much is that?
19 A. No. In his office. 19 A. Half of the $91,000.
20 Q. When you say "in a file," like in'a 20 Q. The next thing you said was -- or that you
21 traditional file folder in a cabinet? 21 thought about was why there was loss.
22 A. Yes. 22 A. Uh-huh. ‘
23 Q. Allright. Is that the only place that you 23 Q. What came to mind when you thought about
24 maintained documents related to this condominium |24 that?
25 project? , 25  A. Justthatl feel that I was.defrauded.
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Page 17 Page 19
1 Q. So the third thing that you said was how I 1 A. My brother David and my mother.
2 was lied to. Are the second and third things pretty 2 Q. So you never heard Mr. Trump say the things
3 much the same as you went through your thought process? i 3 that you just related to us?
4 A. Yes. 4 A. Yes,1did.
5 Q. Allright. So when you said that you thought 5 Q. When and where?
6 about how I was lied to, that was the same thing as 6 A. They taped the broadcast. One of the local
7  thinking about how you felt that you had been 7 stations aired it live, and, actually, Thomas taped the
8 defrauded? 8 broadcast for me, Thomas Warren and my brother David
] A. Yes. 9 taped the broadcast for me.
10 Q. So tell me since those are the same thing, 10 Q. Do you still have those tapes?
11 how you were lied to or defrauded in this transaction? 11 A. Oh, boy, I'm not sure. I believe it was Bay
12 A. Tfelt that the -- from the very beginning, 12 News 9 that carried it live.
13 from day one when I put my investment out there that I 13 Q. Did you have discussions with -- strike that.
14 had already lost because Mr. Trump's name was trulynot | 14 ‘Who said Thomas taped it for you and who
15 what he said it was on this project. It was not what 15 else, your husband?
16 it was represented to be. 16 A. David Lucadano.
17 Q. When you say in that last sentence "it was 17 Q. Your brother and Thomas taped it separately?
18 not what it was represented tc be," what is the "it" 18 A. Yes.
19 that you are referring to? 19 . Q. Didyou ask them in advance to tape the show?
20 A. The Trump name, the Trump development. This | 20 A. No. They knew I was out of town and knew I
21 was supposed to be a Trump development, a Trump 21 would want to see the press conference.
22 partoership. This is how he marketed it from the 22 Q. How did they know that?
23 beginning. 23 . A. They knew I-would want to see that.
24 Q. Tell me from what sources, either persons or 24 Q. How did they know that? _
25 writings, you came to understand the things that you 25 A. Because I'm a member of the media, and I
Page 18 Page 20
1 now say were not true when they were either toldtoyou | 1 wanted to be there. ‘
2 or when you read them. 2 Q. Soyou wanted to see it for professional
3 A. From the very beginning Mr. Trump represented | 3 reasons?
4 himself as a partner, marketed himself as a partner. 4 A. Personal reasons. r
5 In all of the materials publicized, the whole Trump 5 Q. Personal to your professional role as the CEO
6 Tower Tampa project as a partner. 6 of Living Your Dreams Production?
7 Q. So tell me specifically now that you have 7 A. No. I'was looking to become an investor. I
8 told me what you learned -- either from oral statements . 8 wanted to hear what he had to say.
9 or written statements, tell me specifically what 9 Q. And David and Thomas knew that?
10 sources either by oral representations or written 10 A. Yes. . '
11 statements you received that information. 11 Q. But you hadn't asked them to tape the news
12 A. The day Mr. Trump visited here in person. I 12 conference?
13 believe that was February 19th of 2005. 13 A. Yes, 1had.
14 Q. What was the date you said, February 19th? 14 Q. Oh, you had?
15 A. Ibelieve it was February 19th, 2005. He 15 A. Yes.
16 visited town with his wife and the dog and pony show 16 Q. I'msorry. Ididn't hear that. So you said
17 and received a whole lot of publicity, free publicity 17 specifically to them I'm going to be out of town; I
18 and enjoyed it, and stated that he loved his partners 18 want you the tape this? '
19 and was excited about the Trump Tower Tampa project. | 19 A. That's correct. )
20 And at that point launched his project publicly and 20 Q. Did you know it was going to be carried live?
21 worked hard to get everyone -- buyers on board. That 21 A. Yes.
22 was the start. 22 Q. How did you know that?
23 Q. Were you present? 23" A. Iknew as a member of the media.
24 A. My family was. I was out of town. 24 - Q. I'mnot. So tell me how a member of the
25 Q. So who from your family was? 25 media would know that.
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Page 21 Page 23
1 © A. Thisis ahuge event for the city of Tampa. 1 A. Could you repeat that?
2 These things are typically-carried live, or if they are 2 , MR..GRIFFIN: Could you read that back?
3 not they are covered. So any coverage is.what I wanted | 3 (Preceding question read by the reporter.)
4 taped. I guess I should clarify that. Any coverage I 4 THE DEPONENT: No.
5 wanted taped. So if it wasn't live, it was taped, and 5 BY MR. GRIFFIN:
6 Iwanted it covered. I wanted it taped. ' 6 Q: What do you contend in this lawsuit Mr. Trump
7 Q. And you said you don't khow if those tapes 7 said at the press event that was taped for you later
8 still exist? . 8 viewing that was false or misleading?
9 A. No. ) A. "Tlove my partners" spoke volumes. AsI
10 Q. No, you don't know or no, they don't? 10 look back; I remember that.
11 A. No, they don't as far as I know. 11 Q. And whadt is about the statement "I love my
12 Q. Any reason why they no longer exist? 12 partners" that you and this lawsuit contend was false
13 A. No. 13 or misleading when it was stated?
14 Q. Sohow soon after you returned from, wherever | 14 A. He represented himself as a partner and
15 you were, did you watch the tape? 15 confirmed it at that point.
16 A. Shortly thereafter. 16 Q. Did you say and confirmed it?
17 - Q. Wereyou by yourself? 17 A. And confirmed it at that point that he was a
18 A. No. 18 partner in this deal.
19 Q. Who was with you? 19 Q. And I'm not trying to be silly here, but it
20 A. With my family. 20 wasn't'the "love” part of it that:you found to be false
21 Q. Who is your family? 21 ormisleading; is that fair?
22 A. My mother, my.brothers. " : 22 A. That's correct.
23 Q. Which other brother? 23 Q. It was the fact that in your view he was
24 A. My brother Pete. 24 representing himself to be a partner?
25 Q. Any other brothers? 25 A. That's correct.
Page 22 Page 24
1 A. No. 1 Q. Allright. I'm going to try to save some
2 Q. So David and Pete and your mom? 2 time here, but I want you to have the opportunity to
3 A. That's correct. 3 tell me anything and everything that is on your mind as
4 Q. Anybody else? 4  a plaintiff in this lawsuit.
5 A. No. 5 1 got on this line of questioning by asking
6 Q. Where were you when you watched the tape of 6 you to tell me the sources of information that you
7 them? 7 relied upon or that you do rely upon to contend that
8 A. At my brother's home. 8 you were lied to or defrauded, and;when I asked you how
9 Q. Which brother? 9 you had been lied to or defrauded, you mentioned to me
10 A. Dave. 10 in three different ways a représentation to you that
11 Q. What do you recall, if anything, of the 11 Mr. Trump was:a partner. Do you recall that testimony?
12 conversation among you when you watched the tape? 12 A: Yes.
13 A. Iremember asking what else happened at the 13 Q. Okay:. SoifI ask you regardless of the
14 event, you know, that wasn't on tape. 14 source of the information, whether it be the press
15 Q. And what were you told? 15 event that you just described or some other writing or
16 A. That they were impressed. That they enjoyed 16 some other document, whatever the source was, is it
17 seeing Donald Trump and Melania, and they had a chance | 17 your position in this lawsuit that the manner in which
18 to meet a lot of nice folks there, people who wanted to 18 you were lied to or defrauded was by a representation
19 .invest, got to see the project or look at what he was 19 to you that Mr. Trump was a partner in this condominium
20 planning, saw the excitement, that he was portraying, 20 project?
21 There was a real air of excitement. 21 A. Yes.
22 Q. Are you contending in this lawsuit that on 22 Q. Is there anything else as a matter of fatt or
23 whatever day that was -- be it February 19th, 2005, or 23 substance that you contend you were told either orally
24 some other date -- that Mr. Trump was not, in fact, 24 or in writing about this project and about Mr. Trump
25 excited about this project? 25 that you contend was part of the fraud or lying to you?
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Page 25 Page 27
1 MR. CLARK: Objection to the form of the 1 A. Yes. -
2 question. Compound, one. Two, I think it's 2 Q. This version of the silver book, No. 2, was
3 overly broad. I certainly don't want to go 3 something that you had in your possession that you
4 into -- have you go into a whole -- 4 delivered to your lawyers to deliver to us; is that
5 MR. GRIFFIN: I'm going to rephrase it. Read 5 correct?
6 it back to me if you would, and I will try and 6 A. Yes. .
7 clean it up. 7 Q. Allright. Take a moment and tell me in
8 (Preceding question read by the reporter.) 8 Exhibit No. 2 where the representation was made that
9 MR. GRIFFIN: I'll stick with the question. 9 you relied upon that Mr. Trump was a partner in this
10 MR. CLARK: Same objection. You can answer. | 10 project.
11 BY MR. GRIFFIN: 11 A. Well, clearly here it states: A development
12 Q. M. Clark or Mr. Turkel probably explained 12 of Donald Trump and SimDag-RoBEL, LLC.
13 this to you. In the course of this deposition, they 13 Q. Just for the record, you are pointing to a
14 have aright to object to my questions. The judge 14 page in Exhibit 2 -- let me describe it -- which has a
‘15 later will determine whether my question was proper or | 15 picture at the top right of the University of Tampa
16 not. Other instances they -- if they think it's 16 Minarets, correct?
17 appropriate, they can both object and instruct you not 17 A. Yes.
18 to answer if they think it's a privileged matter. If 18 Q. And right to the right of what you just read,
19 they don't instruct you not to answer, after they make 19 there is a small map of a portion of downtown Tampa,
20 the objection, then you are free to answer the 20 correct?
21 question. 21 A. Yes.
22 MR. CLARK: He is exactly right. So answer 22 Q. Allright. Keep going.
23 the question, but just get my objection so I don't 23 A. All throughout. k
24 have to interrupt again. 24 Q. Ineed you to show me specifically.
25 MR. GRIFFIN: Read it back, please. 25 A. Well, that's what I'm talking about.
Page 26 Page 28
1 (Preceding question read by the reporter.) 1 Q. That's what you just told me about. Okay.
2 THE DEPONENT: No. 2 A. Yes. It's making it very clear throughout,
3 BY MR. GRIFFIN: 3 the partners.
4 Q. Now, let's go back to the sources of those 4 Q. And you are pointing now to a picture that's
5 statements to you. You have told me about the press 5 inaset of four inserts, and there's a picture of six
6 event in February of 2005. As you sit here, what do 6 people standing there?
7 you recall of any other sources of information, whether i 7 A. Six people.
8 they be oral statements or written statements, that 8 MR. CLARK: Just let me interrupt. It is
9 convey to you that Mr. Trump was a partner in this 9 really as formal as you go here, you point, he
10 project. 10 gets to identify, and go to the next because it's
11 A. Inthis book right here (indicating). 11 in a written transcript. That's why it's so
12 Q. What we are calling the silver book? 12 cumbersome.
13 A. Yes. _ 13 THE DEPONENT: Right. The partners and new
14 MR. GRIFFIN: Off the record. 14 possibilities.
15 (Discussion off the record.) 15 BY MR. GRIFFIN:
16 BY MR. GRIFFIN: 16 Q. The words underneath the picture, right?
17 Q. In answer to my last question, you pointed to 17 A. Yes. ButNo. 1, Trump -- Trump's name.
18 a document that's on the table in front of us, whichwe {18 Q. And you are pointing to the cover of Exhibit
19 have now marked as Exhibit No. 2, correct? 19 27
20 A. Correct. 20 A. Uh-huh. Trump's name stands out.
21 (Exhibit No. 2 was marked for 21 Q. Okay.
22 identification.) ' 22 A. That's what I bought.
23 BY MR. GRIFFIN: 23 Q. Youjust pointed to -- -
24 Q. This is -- in this or other forms is what we 24 A. Trump, that's what I bought, Trump.
25 have been calling the silver book, right? 25 Q. You actually signed a contract for what you
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Page 29 Page 31
1 "bought, right? 1 contend:-- you just told me that you contend that
2 A. Yes. 2 Mr. Trump - wanted the licensing agreement to be
3 Q. And the words in that contract define what 3 confidential to in some manner mislead, defraud, or lie
4 you bought, correct? 4 to you and you just said yes, right?
5 A. That's correct. 5 A. That's correct.
6 Q. Are you done reviewing Exhibit No. 2 for me? 6 - Q. Okay. What is the basis of your contention
7 A. Uh-huh. 7 that he wanted it to be confidential so that he could
8 Q. Yes? . 8 mislead, lie to, or defraud you?
9 A. Yes, I am. May I clarify one statement I 9 A. He did mislead me because it was
10 just made? 10 confidential.
11 Q. Absolutely. 11 Q. My question is: Is it your contention that
12 A. That's what I thought I bought, Trump Tower 12 Mr. Trump intended to achieve that by keeping it
13 Tampa. That's what I thought I bought was Trump. 13 confidential, that being to mislead or defraud you?
14 Q. When you say "what I thought I bought was 14 A. It's dishonest and dishonorable to keep
15 Trump," what do you now believe you bought that wasn't | 15 - confidential -- the most important key factor of this
16 Trump? 16 entire transaction, his name, the main selling point of
17 A. Ibought a phantom name. 17 the project. EES
18 Q. What does that mean? 18 Q. When did you first see the licensing
19 A. Tt means that it wasn't whatit appeared to 19 agreement that you are referring to?
20 be. 20 A.  After Donald Trump.filed the lawsuit against
21 Q. In what way? 21 SimDag-RoBEL.
22 A. That -- the name wasn't really there. It was 22 Q. *And how did you see it? How did you come to
23 aphantom. It could have dissipated and disappeared at | 23 actually see the licensing agreement?
24 any time, little did I know, because of a confidential 24 A. After my husband obtained it.
25 licensing agreement that was not made known to me; I 25 Q. Do you know how he got it?
Page 30 Page 32
1 wasnot privy to. 1 A. From the courthouse, I believe.
2 Q. Do you know why that licensing agreement was 2 Q. Where were you when you -- strike that.
3 confidential? 3 Did you actually sit down and read the
4 A. Yes. 4 licensing agreement?
5 Q. Why? 5 A. Yes, Idid.
6 A. Because that's what the developers agreed 6 Q. Where were you when you did that?
7 upon. That's what Trump and SimDag-RoBEL agreed upon | 7 A. At my home.
8 asfar as I know. : 8 Q: Anybody else there?
9 Q. Do you know why Mr. Trump and SimDag-RoBEL 9 A. Yes.
10 agreed that it be confidential? . 10 Q. Who?
11 A. No. 11 A. My husband.
12 Q. Are you contending in this lawsuit that 12 Q. What did you read in the licensing agreement
13 Mr. Trump wanted that licensing agreement to be 13 that you contend was -- strike that.
14 confidential to in some way defraud, mislead, or lieto . 14 Do you contend in this lawsuit that matters
15 you? 15 that you read in the licensing agreement were part of
16  A. Ibelieve they would never have been able to 16 what had been misrepresented to you?
17 sell units if the investors knew about this licensing 17 . A. Thathecould --
18  agreement. ‘ 18 Q. Is the answer yes?
19 Q. Can you answer my question yes or no? And we 19 A. Repeat the question.
20 can have it have read back. 20 Q. I'mjust trying to take it one at a time.
21 A. Please repeat the question. 21 Are you contending that things that you read
22 (Preceding question read by the reporter.) 22 in the licensing agreement had been misrepresented to
23 THE DEPONENT: Yes. 23 you?
24 BY MR. GRIFFIN: 24 A: Yes.
25 Q. Whatis the basis of that contention? You 25 Q. What?
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Page 33 Page 35
1 A. You want me to name -- 1 A. Yes.
2 - Q. The things. 2 Q. Okay. What representation, if any, was ever
3 A. --the things? 3 made to you regarding the level of -- to use your
4 Q. Yes. 4 term -- Mr. Trump's financial backing of this project?
5 A. That Mr. Trump could take his name off the 5 A. As apartner, you are an investor.
6 project if 70 percent of the units were not sold by a 6 Q. Who says?
7 particular time - a date; if his financial requests 7 A. Mr. Trump.
8 were not met by SimDag-RoBEL; if certain amenities were | 8 Q. He said I'm an investor?
9 not put in place in the tower, among many other things. S A Well, Mr. Trump is an investor.
10 Q. Any others that come to mind? 10 Q. Tell me what you are referring to.
11 A. Those were the major components. 11 A. He makes money for a living.
12 Q. Now, I take it from what you have told us 12 Q. My question to you is what representation
13 earlier that it's your contention that since you were 13 orally or in writing was made to you about Mr. Trump's
14 told that Mr. Trump was a partner, that the things that 14 investment or financial backing to use your term of
i 15 you just recited to me cannot be true regarding a 15 this project, if any?
1 16 partner. Is that what you are telling me? 16 A. Well, on several occasions he mentioned that
: 17 A. Those things were not disclosed to us as 17 he could pay for this project out of his back pocket
‘ 18 buyers,.as investors. ' 18 when there were concerns about getting financing for
19 Q. What was disclosed to you, at least in:S}bur 19 the project.
20 mind, was that Mr. Trump was a partner in the project, 20 Q Are you done?
21 right? 21 A. Yes.
22 A. That's correct. 22 Q. Isityour position or contention in this
23 Q. And it's your contention in this lawsuit that 23 lawsuit that any person who is a partner in a project
24 this is the representation that was made to you that 24 such as this is responsible for 100 percent of the
25 constituted fraud? 25 costs of the project?
Page 34 Page 36
1 A. Yes. 1 A. All of the partners are responsible for all
2 Q. So what is it about what you read in the 2 ofthe costs.
3 licensing agreement that cannot be true of a partner? 3 Q. And what is the basis of that understanding?
4 A. Youare asking me what about this licensing 4 A. That is my understanding of a partnership.
5 agreement misrepresents him ‘as a partner? 5 Q. How do you come to that understanding? Did
6 Q. That's right. 6 you take a business law course? Did somebody tell you
7 A. A partner -- he defrauded me because he was 7 that? What is the basis of your belief that all of the
8 not up front with his agreement with SimDag-RoBEL. 8 partners are responsible for all of the costs in any
9 Q. Allright. So your contention in this 9 partnership?
10 lawsuit then is not that Mr. Trump represented himself 10 A. Idon't know what their agreement was.
11 to be a partner, but that he did not disclose to you 11 Q. Okay.
12 the licensing agreement that he had with SimDag-RoBEL? 12 A. Apparently, none of us did.
13 A. Both. 13 Q. Well, that's not my question. My question
14 Q. Okay. So what is about -- strike that. 14 is: What is the basis of your understanding that in
15 I'm going to withdraw what I was about to 15 any -- of every partnership all of the partners are
16 say. Go ahead and finish your answer? 16 responsiblé for all of the costs?
! 17 A. As apartner I was comfortable because I knew 17 A. 1don't know what their agreement was.
l 18 that meant there was financial backing there. Trump 18 Q. That's not my question. My understanding of
19 had deep pockets. He was a safety net, and that his 19 your testimony is that the very nature of partnership
20 name would always be on that tower. After all, it's 20 toyou is that all of the partners are responsible for
21 the name we invested in. If I had any idea his name 21 all of the costs. Did I get that right?
22 could be taken off that tower at any point, our 22 A. Yes.
23 investment money would be worth nothing or not half as 23 Q. What is the basis of that understanding?
24 much as what it was worth as a Trump property. 24 A. My understanding is as a partner he had a
Q. Are you finished?

| 25

25 financial stake in Trump Tower Tampa.
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Page 37 Page 39
1~ Q. That's not my question. 1 A. That's correct.
2 A. And a financial responsibility to make sure 2 Q. Allright. Living Your Dreams.Productions,
3 that the tower was built. 3 youreferred to as an LLC, correct?
4 Q. And what is.the basis of that understandmg 4 A. Yes.
5 that as a partner he had that responsibility? 5 Q.. Whatis an LLC?
6 A. Thave no basis because I don't know what the 6 A.' Limbed liability corporation; t:
7 agreement was. 7 Q. Tunderstand from the filings with:the -
8 MR. CLARK: Isita good time to take a 8 Secretary of the State of Florida, that you are the CEO
9 break, Chris? 9 of'that entity; is that correct?
10 MR. GRIFFIN: Sure. 10 A. That is correct.
11 (Brief recess.) 11 Q. Are youthe manager of that entity as well?
12 BY MR. GRIFFIN: 12 A. Yes: ‘
13 Q. So you understand that in any partnership the 13 Q. Are there any other managers?
14 agreement between the partners controls their 14 A. No.: .
15 respective responsibilities for the costs, correct? 15 Q. Are there any other members?
16 A. Yes. 16 A. No. el :
17 Q. Allright. You also mentioned that -- and 17 Q. Sowhat.is Mr. Warren's official association,
18 I'mnot sure I got the exact word that you used, but 18 if any, with any entity?
19 you either said several times or a couple of times 19 A.- He is our technical director.
20 Mr. Trump said he could pay for this project out of his {20 . Q. So he is an employee?
21 back pocket. Do you remember that testimony? 21 A. Heis a contractor.
22 A: Yes. ; 22 Q. Okay. He is not a manager or a member of the
23 Q. Tell me exactly what you were referring to. 23 LLC?
24 'When did he say it and what did he say? 24 A. No.
25 A. He was quoted in -- boy, I believe, it was 25 Q. Allright. Have you ever personally been
-Page 38 Page 40
1 two separate interviews he did with newspaper 1 involved in any other business entities either in the
2 reporters, St. Petersburg Times. If you want to be 2 form of a corporation, LLC, or partnership, or anything
3 specific, I believe I read that in the St. Petersburg 3 like that?
4  Times: ’ 4 A. No. .
5 Q. Do you have a copy of those articles still? 5 Q. Where doyou presently live, your residence
6 A. Not with me. They may be in my file. 6 address?
7 Q. Well, if they were in your file, they would 7 A. The entire address?
8 have been produced to us? 8 Q: Yeah.
9 A. That is correct. 9 A. 17400 Gulf, G-u-I-f, Boulevard Unit C-4,
10 Q. You were never present to hear Mr. Trump say 10 North Redington Beach, Florida 33708.
11 those words, correct? 11 Q. How long have you lived there?
12 A. Twas not present. 12 A: TJust--1 just moved back to that residence,
13 . Q. What was it that you specifically recall 13 butIhave owned it for quite a few years.
14 reading in these two articles that you were referring 14 Q. Where were you living before you moved back?
15 toin your earlier testimony? Is it anything more than 15 A. 17735 Gulf Boulevard, Unit 202, Redmgton
16 what you told me? 16 Shores, Florida 33708.-
17 A. He was commenting on the problems but 17 Q. Do you still own that?
18 mentioned that this was a small issue -- commentingon |18 A. No. Ijust'sold that. -
19 some of the issues of building Trump Tower Tampa, but | 19 Q. Okay. What other real estate do you
20 that -- I can't recall the entire article, but I do 20 presently own, either alone or with any other person?
21 recall that he didn't seem to be concerned about the 21 A. That would be it.
22 money at the time; that he could pay for the project 22 Q. What other real estate, besides the two. .«
23 out of his own pocket. That stands out to me. 23 addresses that you just gave us, have you ever owned
24 Q. And that was after you had signed the 24 either alone or with any other person?
25 purchase contract; is that right? 25 A. You want all of them?
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Page 41 Page 43
1 Q. Give me a number first and then I will 1 A. No.
2 decide. : 2 Q. IfIwant to drill down for my information, I
3 A. Boy, I've -- quite a bit. Home before 3 will doso. So you can give it to me in summary
4  that -- several homes. Ihave invested. 4 format, just tell me what you did after you got your
5 Q. Iwas going to break it down that way. 5 degree in terms of professional work. -
6 A. Okay. 6 .A. Okay. Went right to work in broadcasting,
7 Q. Tell me about any real estate that you have 7 right on the air.
8 ever owned, either alone or with any other person for | 8 Q. How many years were you an on-air
9 purposes of investment rather than residence. 9 broadcaster?
10 A. Okay. Let me make sure I tell you the right 10 A. For over 20 years.
11 thing. Idon't know if I have the exact address. 11 Q. And that information is set forth in
12 Q. Just describe it as best you can. 12 Exhibit No. 1?7
13 A. Home -- waterfront home in New Port Richey, | 13 A. This is a brief summary.
14 Gulf Harbors. That's the best address I can give you. 14 Q. When did you cease being an on-air
15 Gulf Harbors is the subdivision. 15 broadcaster?
16 Q. Do you still own it? 16 A. 2004.
17 A. No. Isold that. 17 Q. What did you do immediately at the end of
18 Q. When did you own it? 18 your on-air broadcasting career?
19 A. It was three -- two years ago. 19 A. Started my own company.
20 Q. And you bought it for purposes of selling it 20 Q. That's when you started Living Your Dreams?
21 foragain? 21 A. Actually, it's singular, Living Your Dream,
22 A. That's right. 22 for the record. ‘
23 Q. Any other properties for that purpose? 23 Q. We can't have more than one dream? I'm
24 A. Another home in that same subdivision. 24 disappointed. '
25 Q. That you owned about the same time? 25 A. You certainly can.
Page 42 Page 44
1 A. Around the same time, yes. Just investment 1 Q. Okay. Have you either alone in your name or
2 you're asking me about? 2 with any other person invested a closely held company?
3 Q. Right. 3 When say "closely held," I mean other than buying
4 A. That would be it. ‘ 4 stock in companies on the major stock exchanges. Do
5 Q. Did you own those in your own name alone or . 5 you understand my question?
6 with any other person? 6 A. Ithink so. No.
7 A. My own name alone. 7 Q. So Living Your Dream Productions is your one
8 Q. Okay. Have you ever been a party in a 8 and only business investment or activity enterprise.
9 lawsuit? ' ‘ 9 Is that a fair summary?
10 A. No. 10 A. Yes.
11 Q. Do you have any professional licenses? 11 Q. Other than the purchase, ownership, and sale
12 A. No. 12 : of the two homes in New Port Richey that you talked
13 Q. Tell me about your educational background 13 about?
14 after high school. 14 A Yes.
15 A. Bachelor of science, double major in 15 Q. So beyond the purchase and sale of those two
16 journalism, and political science. 16 homes in New Port Richey, the only sources of income in
17 Q. Where? 17 your adult life have been your broadcasting and what
18 A. Liberty University. 18 you have earned from Living Your Dream Productions?
19 Q. Isthat Jerry Falwell's? 19 A. That's correct. .
20 A. Yes. 20 Q. You understand that any time you purchase
21 Q. Virginia? 21 real estate it's important to read all of the documents
22 A. Yes. 22 that you were asked to sign carefully before you sign
23 Q. When did you get that degree? 23 them, correct?
24 A. 1987. 24 A. Yes.
25 Q. Auny postgraduate work? 25 Q. Did you do that with respect to the.
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Page 45 Page 47
1 condominium project that's at issue in this lawsuit? 1 partner was different than what you understood it to
2 A. Yes.. v i v 2 be. o
3 Q. And we will get to the spemﬁc documents 3 MR. CLARK: Objection, form. You can answer.
4 later in the deposition, but let. me ask you generally. 4 THE DEPONENT: There isa little twist in
5 Do you recall reading anything in any of the documents | 5 that question. . .
6 that you were asked to sign with respect to this 6 BY MR. GRIFFIN:
7 project that caused you pause or that raised any 7 Q.. I'mnot trying to be tricky. Trust me.
8 question in your mind? 8 A. I'mnotsure I understand the question.
9 A. No. 9 Q.. Then I will start-over because I want you to
10 Q. You understand that the purchase of real 10 understand. .
11 estate for any purpose carries some risk. Do you agree {11 . You have told me that the difference between
12 with that? 12 what you thought Mr. Trump was in your understanding as
13 A. Yes. 13 apartner and what it turned out to be was that he
14 Q. Did you make a profit on the two homes that 14 could take his name away. Did I get that at least --
15 you purchased in New Port Richey? 15 that summary correct? P
16 A. Onehomel did. 16 A. Yes.
17 Q. The other? 17 Q. How did that fact or that dlfference damage
18 A. No. 18 you? :
19 Q. Sell it at aloss? 19 MR. CLARK: Same objectién.
20 A: Yes: 20 THE DEPONENT: It changed everything. My
21 Q. . You have told us that you believed that you 21 investment was lost on day one because it wasn't a
22 were mislead or defrauded because you were told that | 22 true investment in the Trump hame because I wasn't
23 Mr. Trump was a partner in this developiment, correct? | 23 guaranteed that it would be Trump tower.
24 A. Yes. 24 BY MR. GRIFFIN:
25 Q. And I may have asked you this and if I did I 25 Q. Okay.
Page 46 ‘ Page 48
1 apologize, but I just want to make.sure. What did you 1 A. Even if the building was built, I was still
2 understand Mr. Trump -- strike that. 2 not guaranteed it would have stayed Trump Tower.
3 What did you undérstand that Mr. Trump would 3 Q. That's not, in fact, what happened right?
4 do or be responsible for as a partner that turned out, 4 A. That is right.
5 at least in your mind, not to be true? 5 Q. The building wasn't built?
6 A. Itrusted that his name would always be there 6 A. That's correct. :
7 on that piece of real estate. Very simply, I never 7 Q. So we don't know if the name had stayed on
8 would have thought his name could bé taken. off that 8 the building had it been built, right? ...
9 piece of property. 9 A. That's right, but you're asking me what if
10 Q. Anything else? 10 questions as well.
11 A. No. 11 Q. That's right. I understand. So it's your
12 Q. Assuming that what you just said is +- strike 12 position that even if this building had been built and
13 that. 13 even ifithad the Trump name on it, that you were
14 How were you damaged by the fact that in your 14 still defrauded?
15 mind what you understood Mr. Trump's involvement to be | 15 A. Iwas defrauded because I was not told that
16 as a partner was not in your view true? 16 Trump could have taken his name off the building at any
17 MR. CLARK: Objection, form. You cananswer. |17 time, andI could have lost my investment at any time,
18 THE DEPONENT: He could walk away fromthe |18 and, in fact, I did. ' 0 :
19 project and take his name with him. 19 Q. But I just want to make sure we are clear.
20 BY MR. GRIFFIN: 20 Itisyour contention that -- strike that.
21 Q. You started your answer with the word -- 21 You would still be suing Mr. Trump today even
22 well, the second word was "could," but I need you to -- 22 if the building had been built and his nare were on it
23 and if you need me to clarify it, I will. I want to 23 based on what you learned in the licensing agreement,
24 know in actuality how you were damaged by the fact that ;| 24 correct?
25 25 A. No. If his name was on the building and --

Mr. Trump's involvement as to your understanding a
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strike that. That's not what happened.

Q. Exactly. But that's where you went in your
earlier answer, which is -- I'm trying to understand
your answer.

A. No. I'was defranded. That's the bottom
line. It doesn't matter if the building was built or
not built.

Q. Orifit had his name or not?

A. Yes, because I was not told -- I would never
have signed the contract. I would never have bought
the real estate if I had just been the told the truth.

Q. So your claim of fraud exists regardless of
whether the building was built or whether it had his

. name on it. You felt you were defrauded from the

minute you signed the contract?

A. That's correct.

Q. Do you recall attending a meeting of persons
who like you had signed purchase contracts for units in
this project?

A. At what time frame are we talking about?

Q. Anytime. I will just tell you I have leammed
of one such meeting from earlier depositions, so I'm
trying to find out of any others. So I will tell you
that, and then I will restate my question.

Do you recall attending any meeting or
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A. The first such meeting --

MR. CLARK: Iwould instruct you to the
extent that it was an attorney-client meeting,
exclude -- well, it's not your question, I don't
think. But to the extent that you are about to
describe meetings, you can identify that a meeting
occurred but not the substance or the discussion
or anything surrounding. If, in fact, the meeting
you are thinking of now in response to his
question is about such an attorney-client meeting.
Does that make sense?

THE DEPONENT: Yes. That's correct, yes.

MR. CLARK: Are we clear, Chris?

MR. GRIFFIN: Yes.

THE DEPONENT: It was an attorney-client
meeting.

BY MR. GRIFFIN:

‘Who was the attorney?

I'believe her first name is Chris.

Chris Lamia?

Yes.

Where did the meeting occur?

I believe that was the Centre Club in Tampa.
How many people were there?
Approximately 100 people.
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meetings of persons who.like you signed contracts for
units in this project?
Yes. .
All right. How many such meetings?
Two.
Do you recall when they occurred?
I couldn't give you a specific date.
Generally? Were they both after the news of
Mr. Trump s lawsuit on the licensing agreement came
out?

A. Ican't ask you for help on that?

MR. CLARK: Well, he was asking you but for

meetings held with lawyers.
BY MR. GRIFFIN:

Q. Let me start over or let me -- because we
will get to what I need to know.

You recall two meetings --

A. Yes.

Q. -- with other purchases right?

A. Yes.

Q. Let's put aside for a moment when they
occurred.

A. Okay.

Q. What was the purpose of the first such
meeting?

oBOPON

[
Gl Wit OO0~ U s WwN

16
17
18
19
20
21
22
23
24
25

Page 52

Q. Who called the meeting?

MR. CLARK: Objection, form, but also
privileged to the extent that it calls for --

MR. GRIFFIN: Let me rephrase that.

BY MR. GRIFFIN:
Q. How did you come to be at the Centre Club at
the day and time of that meeting?
The attorney called us together.
How?
Through a phone call.
Directly from the lawyer?
I believe so.
To you?
Yes.
So you recall that you were invited to that
meeting directly by Chris Lamia?

MR. CLARK: I'm going to instruct her not to
answer any further questions because of the
specifics. You can describe for counsel,
Mr. Griffin, that the meeting was had, the lawyer,
the place, and to the time, if you can. The fact
of who called who and the specifics and, quote,
invitation versus other things, I will instruct
you not to answer that question.

MR. GRIFFIN: Let me just be clear. Ifa
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1 lawyer called her, I'm not going to ask her what 1 objected. .
2 the lawyer said. Let me finish.so you will 2 BY MR. GRIFFIN: - i ‘
3 understand where I'm coming from. I think it's 3. - Q.. Youtold us earlier when you were referring
4 factually significant if the phone call came to 4 to Exhibit 2 that one of the things that you saw was a
5 . her from someone who wasn't a lawyer. Ifitisa 5 statement that -~ if I, can find it. Give me a second,
6 lawyer, I'm not going to ask her what the lawyer 6 Onthe page that had the,University of Tampa Minarets,
7 said; but if it's not a lawyer, I'm entitled to 7 a statement that said that the Trump Tower Tampa was a
8 ask about that. 8 development of Do,nald,J. Trump and SimDag-RoBEL, LLC.
9 MR. CLARK: As she has just phrased it, yes. 9 Do,you recall showing that to me?
10 Go ahead and answer the question. 10 A. Yes.
11 BY MR. GRIFFIN: 11 Q. What was your understanding of the
12 Q. Did the phone call that invited you or that 12 responsibility for the costs of this project of
13 preceded this meeting come from a lawyer or someone who | 13 SimDag-RoBEL, LLC?
14 wasnotalawyer? : 14 MR. CLARK: Costs?
15  A. Ibelieve it was from the lawyer, yes. 15 MR. GRIFFIN: Costs. -
16 Q. Do you specifically recall that? 16 THE DEPONENT: I don't know. I was not privy
17 A. Tdon't specifically recall. 17 to their agreement on who was responsible for what
18 Q. Okay. How about the second of the two. . 18 costs. ’
19 meetings, how did you come to be there at that time and 19 BY MR. GRIFFIN:
20 place? 20 Q. . At the time that you signed your purchase
21 A. Idon't recall. 21 contract for this, project, did you have an
22 Q. Where was that one? 22 understanding of whether in a partnership, any
23 A. That was also at -- it was at a hotel. That 23 partnership, a partner can leave the partnership? Did
24 may have also been at the Centre Club. No. That was 24 you have an understanding on that?
25 atanother hotel. It was at a hotel, but I can't 25 A. Are you speaking about generally --
Page 54 Page 56
1 recall 1 Q. Yes.
2 Q. How many people attended that one? 2 A. -- any partnership? Did I have an
3 A. Iwouldsay about 40 to 50. 3 understanding that any partner can leave a partnership
4 Q. Was alawyer present? 4  at any time?
5 A. Yes. 5 Q. Right. Did you have an understanding either
6 Q. Who? 6 way that they could or couldn't?
7 A. Idon't remember. 7 A. No. ,
8 Q. Do you know if anyone has kept any type of | 8 Q:* Soforall:you knew at the time you signed
9 written notes or minutes of either of those.two 9 your contractfor this project, a partner -- as you
10 meetings? 10 understand the word -- could leave the project at any
11 A. No. 11 time for any reason, correct?
12 Q. You don't know? 12 A. Repeat the question.
13 A. Idon't know. 13 Q. Sure.
14 Q. Did you? 14 MR. GRIFFIN: Read it back.
15 A. No. - 15 (Preceding question read by the reporter.)
16 Q. Did your husband? 16 BY MR. GRIFFIN:
17 A. Perhaps. 17 Q. You can answer it.
18 Q. Would those notes or minutes be includedin | 18 | A. That doesn't quite make sense to. me, that
19 the documents that you gave -- if they exist, that you | 19 question.
20 gave to your lawyer for production in this case? 20 Q. What about it doesn't make sense?
21 A. Perhaps. Inever saw them. 21 A. For all I knew when I signed the contract, a
22 . Q. Okay. 22 partner could leave at any time. i ‘
23 MR. CLARK: : They are not, nor were they 23 Q. Right. Because you already told me that you
24 specifically asked for. To the extent that they 24 didn't have an understanding when you signed the
25 were specifically asked for, we would have 25

contract for this development, one way or the other

SOUND DEPOSITION SERVICES; INC.
(888) 297-6863




- Case 8:09-cv-02493-SDM-AEP Document 84  Filed 04/01/11 Page 15 of 26 PagelD 1221

15 (Pages 57 to 60)

Page 57 Page 59
1 with respect to in a partnership a partner could leave 1 about?
2 the partnership at any time for any whatever reason? 2 A. It was quite involved.
3 A. Yes. 3 Q. In what way? Let me withdraw that question,
4 Q. Yeswhat? You had no such understanding -- 4 and then I will --
5 A. Thave no understanding -- 5 Are you telling me that statements that you
6 Q. --one way or the other? 6 received either orally or in writing about Mr. Trump's
7 A. --one way or the other. 7 level of involvement regarding decision making and
8 Q. Allright. Was it important to you when you 8 authority turned out not to be true?
9 signed the contract for your unit in this building to 9 A. No. ’
10 know what level of decision-making authority or 10 Q. They were true?
11 responsibility Mr. Trump had with respect to the 11 A. Yes.
12 project? 12 Q. Okay. I want to take it through the
13 A. Yes. 13 chronology of when you first learned about this
14 Q. Did you ask anybody what level of 14 condominium project up to the time that you signed the
15 decision-making authority or responsibility Mr. Trump : 15 purchase contract. All right?
16 had? v 16 A. Uh-huh.
17 A. It was quite obvious through the marketing 17 Q. Yes?
18 fnaterials, through his verbal comments that he was 18 A: Yes.
19 calling many of the shots, making many of the decisions | 18 Q. So that we are clear, if you would grab --
20 a general partner would make, not a typical licensor. 20 let's mark this as No. 3. Take a look at Exhibit
21 He was making major decisions on materials, and he was | 21 No. 3. That's the purchase and sale agreement
22 talking about being an investor in the city of Tampa 22 with you and Mr. Warren as the purchasers; is that
23 and investing himself in this city. It was sold that 23 correct?
24 way and it was marketed that way through the sales 24 (Exhibit No. 3 was marked for
25 people, through the Realtor, through everyone I spoke 25 identification.)
Page 58 Page 60
1 with. 1 THE DEPONENT: Yes.
2 - Q. Have you sued the salespeople or the Realtor? 2 BY MR. GRIFFIN:
3 A. No. 3 Q. Go to the last page of the exhibit, please.
4 Q. Why not? 4 That's your signature and Mr. Warren's signature on the
5 A. Tdon't need to sue everyone here. 5 last page --
6 Q. You just need to sue Mr. Trump? 6 A. Yes. -
7 A. Tdon't need to sue who is not responsible 7 Q. -- of Exhibit 3?
8 for defrauding me. 8 A. Yes.
9 Q. Well, I thought you just told me that the 9 Q. And you recognize Mr. Warren's signature?
10 salespeople and the Realtor told you these things? 10 A. Yes.
11 A. They represented Mr. Trump. 11 Q. Allright. Did you read Exhibit 16 before
12 Q. Oh, they did? How do you know that? 12 vyousigned it?
13 A. This is his name. 13 A. Yes.
14 Q. In what way were you told that any of the 14 Q. Did you read it carefully?
15 salespeople or Realtor represented Mr. Trump? 15 A. Yes.
16 A. Everyone was selling his name. 16 Q. Did you consult with a lawyer regarding it
17 Q. So you are suing Mr. Trump based on things 17 before signing it?
18 said to you by salespeople and realtors? 18 A. Yes.
19 A. No. 19 Q. Who? Don't tell me any substance of the
20 Q. You said that -- in your prior answer, you 20 conversation with the lawyer. Just tell me who it was.
21 said that he was making decisions and calling the shots 21 A. Idon't recall their name.
22 regarding things such as materials? 22 Q. Did you actually give that lawyer a copy of
23 A. Yes. 23 the document before you signed it?
24 Q. Okay. What other things about this project 24 A. Yes.
25 were you led to believe Mr. Trump was making decisions | 25 Q. Allright. Look at the first page of Exhibit
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Page 61 Page 63
1 "16. Who is identified as the seller? 1 MR. CLARK: Except for maybe Trump Tower
2 A. SimDag-RoBEL, LLC. ‘ : 2 Tampa.
3 Q. Is Donald Trump or the Trump, Orgamzatxon 3 MR. GRIFFIN: Just for the record I may have
4 identified in any manner as the seller in Exhibit 16? 4, inadvertently used the word Exhibit 16 because
5 A. No, ; 5 it's No. 16 in my book. »
6 Q.  And you knew at the time that you signed., 6 THE DEPONENT: That's what was confusing.
7 Exhibit 16 that SimDag-RoBEL, LLC; was separate from | 7 MR. GRIFFIN: You should have told me so 1
8 Mr. Trump or the Trump Organization, correct? 8 wouldn't confuse you. Tell me and I will fix it.
9 MR. CLARK: Objection to form. 9 So if I up to this point in the deposition used
10 THE DEPONENT: No. 10 the word 16; I meant 3. Let's mark this as No. 4.
11 BY MR. GRIFFIN: 11 (Exhibit No. 4 was marked for
12 Q. What you saw in Exhibit 2 that they were 12 identification.)
13 identified as different from each other, correct? 13 BY MR. GRIFFIN:
14 A. No. I did not make that distinction. 14 Q. I'm going to show you Exhibit No. 4. That is
15 Q. When you read Exhibit 2 or when you read 15. abrokerage relationship disclosure-document, Is that
16 Exhibit 37 16 your signature and Mr. Warren's signature?
17 A. What is Exhibit 3? 17 A. Yes.
18 Q. The one you have in your hand. 18 Q. I'm going to show you EXhlblt 5. Itsa
19 A. And Exhibit 2? 19 TGC&lpt for condominium documents. Did you and
20 Q. Isthe silver book. When you said I did not 20 Mr. Warren sign that on or about November 28, 20057
21 make that distinction? : 21 (Exhibit No. § was marked for
22 A. No. Idid not make a dlstmcnon that they 22 identification.)
23 were separate. 23 THE DEPONENT: Yes.
24 Q. I'm going to show you what you drew my 24 BY MR. GRIFFIN:
25 attention to in Exhibit No. 2; that statement at the 25 Q. Did you receive all of the documents listed
Page 62 Page 64
1 left -- lower left corner of the page, correct? 1 there?
2 A. Uh-huh. 2 A. Yes, from what I can recall.
3 Q. That identifies Donald J. Trump and 3 Q. Imisspoke earlier. Iknow that's shocking
4 SimDag-RoBEL, LLC, correct? 4 to Dan. Isaid that the contract that we had with your
5 A. Correct. 5 brother's name on it was not signed and, in fact, it
6 Q. Allright. The purchase contract, No. 3, 6 was. You recall that your brother signed a contract
7 does not say Donald J. Trump and SimDag-RoBEL, LL.C, | 7 for a purchase?
8 correct? 8 A. Yes.
9 A. Correct. 9 Q. Ishe a plaintiff in this lawsuit?
10 Q. IsDonald J. Trump or the Trump Organization 10 A. No. , S .
11 mentioned anywhere in Exhibit 37 11 Q. Have you talked to him-about this lawsuit?
12 A. Idon't know. I would have to read this over 12 A. Yes. ’
13 again. 13 Q. Tell me about your discussions with him on
14 Q. Do you recall at the time that you signed 14  the subject of this lawsuit.
15 Exhibit 3 whether Mr. Trump or the Trump Organization | 15 A. Just that I was involved in it.
16 were mentioned in Exhibit No. 3? 16 Q. Have you suggested that he become a plaintiff
17 A. Tdon't recall. 17 inthis lawsuit?
18 MR. CLARK: We can stipulate if you would 18 MR. CLARK: Iwant to give you an instruction
19 like. 19 because you have never done this type of
20 MR. GRIFFIN: That's fine. That they don't? 20 deposition. To the extent that you had
21 MR. CLARK: I don't recall the Trump name 21 discussions that involved attorney-client
22 being mentioned in this, anywhere in the purchase 22 communications,where an attorney was involved
23 agreement? Ken, is that correct? 23 or -- I mean, I have to flush out --
24 MR. TURKEL: I don't believe the word "Trump" 24 MR. GRIFFIN: I'll rephrase.
25 is used. 25 BY MR. GRIFFIN:
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Page 65

Q. When you had any discussion with your brother
about this lawsuit, was a lawyer present?

A. No.

Q. Okay. So tell me about the substance of any
discussion that you had with your brother about this
lawsuit.

A. Tmentioned it to him, but he was not
interested. )

Q. Did he tell you why he was not interested?

A. Well, the property is not really an issue.

Q. What does that mean?

A. We were just not interested -- or he is not

_interested. I'm sorry. He is not interested.

Is that all you recall of the conversation?

Yes.

‘Where does he live?

In New Port Richey.

Do you know his address?

No. '

Do you know his phone number?
‘MR. CLARK: It's a yes or no question.
THE DEPONENT: Yes.
BY MR. GRIFFIN:

Q. Twill tell you what. If you are concerned

about it being on the public record, if you would just
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Page 67

A. Present, yes. At one point when we did
discuss this, yes.
All right. Who was that lawyer?
I don't recall.
All right.
It was his lawyer.
Your brother's lawyer?
Yes.
So I had you look at Exhibit No. 3, which is
the contract that you signed so that we sort of had an
ending point or a chronology. When did you first hear
about the project for which you signed Exhibit No. 3?
A. Very early on right before it went public.
Q. What do you mean "went public"?
A. Before the project was announced publicly, I

RPROP»LOP»LO

" had heard about it.

Q. From whom?

A. Through friends in the media.

Q. What did you hear?

A. We were receiving notification, press
releases, media kits already.

Q. In your professional capacity?

A. That's correct. )

Q. Okay. Do you still have those documents that
you receive? ‘
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Page 66

give that phone number to Dan so he can give it to me.
I could tell you were concerned about that.
A. Yes.
Q. Soyou will give your brother's phone number
to Dan which he'll give to me?
A. Yes. Heis an executive.
MR. CLARK: I will make it happen, yes.
MR. GRIFFIN: Yes.
BY MR. GRIFFIN: ,
Q. Going back to our discussion about documents,
one of the reasons I was asking -- what I did is that
we didn't receive her purchase contract through you in
her production. We got it through Tony Everette
production, and that's what confused me.

(Discussion off the record.)

MR. GRIFFIN: All I would like you to do,
Dan, is just look at this and make sure we have
got all of it in one form or another. You don't
have to do it right now.

MR. CLARK: Allright.

THE DEPONENT: Ineed to correct something I
said. When I did speak with my brother, there was
an attorney involved in one discussion, yes.

BY MR. GRIFFIN:
Q. Okay. Involved as in present?
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Page 68

A. No.

Q. Between that time period where you were
receiving information in your capacity as CEO of Living
Your Dream and the date of this press event that you
have already told us about in February of 2005, what,
if anything, did you do to pursue your interest in this
project? And I'm talking about reading things, talking
to people. I'm just trying to get an idea of what you
did. _

A. Thave read everything I could and looked at
everything I could about the project; meaning the
materials that were given to us from the Realtor, the
sales office, looked at the Web site once it was up,
spoke to a Realtor.

Q. Who?

A. Ican't even remember our Realtor's name.

Q. Was it somebody associated with Tony
Everette?

A. Idon't think so.

Q. Anything else?

A. That'sit.

Q. When was Exhibit No. 3 signed? Look on the
last page. It might tell you that.

A. November 29th, 2003.

Q. What did you learn about this project between
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Page 69 Page 71
1 the February press event and the November date on which | 1 discussed this project were your Realtor, Tony‘
2 you signed Exhibit No. 3? By that I mean -- when I say 2 Everette; is that correct?
3 "what did you learn," what information did you receive 3 A. Uh-huh, yes.
4 from any source? 4 Q.. Okay. What did -« strike:that.
5 A. T was keeping up on every press article; 5 Did either your Realtor or Ms. Everette tell
6 press release from the Trump Organization, from the 6 you anything that you are relying on in this lawsuit to
7 SimDag-RoBEL organization. I had access to those 7 support your contention that you were misled or
8 things. 8 defrauded or lied to?
8 Q. Inyour professional capacity? 9 MR. CLARK: Other than what has been
10 A. Yes. ‘10 testified already today?’
11 Q. And do you have -- strike that. 11 MR. GRIFFIN: No. Not to that exclusion. 1
12 If you currently have those in your 12 want to know everything,
13 possession, custody, or control, they have been given 13 MR. CLARK: Objection to form.
14 to your lawyer? 14 THE DEPONENT: No.
15 A. Yes, butI didn't keep those. things. 15 BY MR. GRIFFIN:
16 Q. Okay. 16 Q. Okay. So in terms of statements from human
17 A. I'would usually read them and throw them out. 17 beings as opposed to reading something, the only thing
18 Q. Okay. Before you signed Exhibit No. 3 -- 18 that you are relying on in this lawsuit and supporting
19 strike that. : ’ 19 your contention that you were lied to or defrauded is
20 I want you to identify for me all persons 20 what you heard Mr. Trump say at the February 2005 press
21 that you spoke with regarding this condominium before 21 event, correct?
22 you signed Exhibit No. 3, and I'm asking you the 22 A. No.
23 question that way to distinguish it from any written 23 Q. Okay.
24 materials. And we already know that you saw a 24 A. Beyond that?
25 videotape of the February 2005 press event where you 25 Q. Yes.
Page 70 Page 72
1 heard Mr. Trump say things that you have told us about, i 1 A. It's everywhere. It's on the materials.
2 correct? 2 Q. Let me clarify then.
3 A. That's correct. 3 A. Okay.
4 Q. So between that time and the signing of 4 Q. I'mdrawing a line between written materials
5 Exhibit No. 3, what actual conversations did you have 5 and--
6 with anybody onthe seller's side about this project? 6 A. Verbal.
7 A. The Realtor -- our Realtor whose name 1 7 Q. --verbal, oral.
8 cannot recall right now.. 8 A. Allright. :
9 Q. Ifyou do remember it later, would you tell. 8 Q. So let me state it again so we are clear.
10 me? 10 The only oral statement as opposed to written statement
11 A. Yes. 11 ‘upon which you are relying in this lawsuit to support
12 Q. Anybody else? 12 your contention that you were defrauded or lied to or
13 A. Ibelieve that's in our file. I'm sorry. I 13 misled is what you heard Mr. Trump say at the
14 don't have that off the top of my head. 14 February 2005 press event, correct?
15 Q. Sure. 15 A. No. It was represented as a Trump
16 A. ‘Tony Everette; of course, Don Wallace, my 16 development through and through. Yes, it was
17 husband; Thomas Warren; Dave Lucadano, you know, |17 represented that way with. the representatives who were
18 just--1Ididn't know if you want -- 18 helping to sell the units.
19 Q. No. That's why I said in my question I was 19 Q. Let me break that down. When you say
20 asking for discussions with persons on the seller's 20 "through and through," you kind of used your hand and
21 side. That would not include Mr. Warren or your 21 pointed towards the documents on the table. I want to
22 husband? ’ 22 . exclude written documents. Okay? .
23 A. I'msorry. Yes. 23 A. Thereason I did that --
24 Q. That's okay. IfIunderstand what you have 24 Q. Uh-huh.
25 told me, the only actual persons with whom you 25 A. --is because it was an entire package. You
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Page 73 Page 75
1 see. Marketing is a package. 1 A. To me you have been lied to and to me that
2 Q. Which includes both written and oral? 2 is -- that represents nothing, null and void. I should
3 A. Yes. 3 be -- let me rephrase that.
4 Q. Okay. ButIneed to be able to break it down 4 Q. Are you withdrawing what you said or are you
5 soIknow what you are relying on. Ihave got the 5 adding to it?
6 written. I know what that is. 6 A. Tam withdrawing the last few words.
7 A. Allright. 7 Q. Okay.
8 Q. SoIneed to know what oral statement by a 8 A. Yes. Without the truth, you have nothing.
S human being you relied on or you do rely on to support | 9 Q. So to return to my question. If this
10 your contention that you were defrauded, lied to, 10 building had been built according to all specifications
11 misled, other than what you heard Mr. Trump say in the | 11 and details that Mr. Trump might have required pursuant
12 videotape of February 2005? "~ 112 tothe license agreement, but it didn't have his name
13 A. Iwas assured that I was buying and investing 13 onit, you would have nothing, correct?
14 ina Trump signature property. 14 A. Thatis correct.
15 Q. Who made that assurance orally to you? 15 Q. Okay. Have you told me everything that
16 A. Tony Everette. 16 you -- strike that.
17 Q. Anyone else? 17 Have you told me every person that you recall
18 A. And my Realtor. 18 speaking to about this project between the February
19 Q. Did you ask for that assurance? 19 2005 press event and signing Exhibit 3, that is the
20 A. They were simply repeating and promoting 20 Realtor and Ms. Everette?
21 exactly what Donald Trump was. ‘ 21 A. Yes.
22 Q. So the statements that the Realtor and 22 Q. Did you visit the sales center?
23 Ms. Everette made to you were no different than what | 23 A. Yes.
24 you had heard Mr. Trump say? 24 Q. Is that where you talked to the Realtor and
25 A. Exactly. 25 Ms. Everette?
Page 74 Page 76
1 Q. Okay. 1 A. Yes.
2 A. And what everything that was being promoted 2 Q. How many times did you visit?
3 all along the way, it was all consistent; it was all 3 A. Approximately four to five times.
4 uniform. 4 Q. Did you speak to someone on each occasion?
5 Q. When you were told that we're buying into a 5 A. Yes. ‘
6 Trump signature property, what did you understand that 6 Q. Butno person other than the Realtor and
7  tomean? 7 Ms. Everette?
8 A. That meant that my investment was in his name 8 A. That's correct.
9 Trump Tower, and there is a certain level of 9 (Lunch recess.)
10 significance with that investment. Donald Trump knows ; 10 BY MR. GRIFFIN:
11 what that significance is. He knows what his name 11+ Q. Take alook at Exhibit No. 6. These are
12 stands for. He knows that the brand demands more in 12 answers to interrogatories that we received from your
13 the marketplace. Without that name on the tower, we 13 lawyer. I want you to confirm that, and you can take
14 have nothing. 14 as much time as you need to look at it, but my first
15 Q. So if you have the tower completely built 15 question is --
16 according to all of the specifications that Mr. Trump 16 (Exhibit No. 6 was marked for
17 might require pursuant to the licensing agreement, but 17 identification.)
18 it doesn't have his name on it, you have nothing? 18 MR. CLARK: I'm going to help her, Chris,
19 A. You do not have what you paid for. 19 just show her the way these things are set up.
20 Q. Do you have nothing? 20 BY MR. GRIFFIN:
21 A. Inmy mind, yes. ' 21 Q. Mr. Clark showed you the last page of
22 Q. Okay. 22 Exhibit 6. Is that your signature on that page?
23 A. You do not have what you originally paid for, 23 A. Yes.
24 and to me that's fraud and deceit. 24 Q. Did you read these answers before you signed
25 Q. Do you have nothing in that circumstance? 25 this?
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1 A. Yes. 1 Q. Okay. Who from SimDag-RoBEL told you that?
2 Q. And they were true and correct? 2 A.. Frank Dagostino.
3 A. Yes. 3 Q. Was that face to face?
4 Q. Allright. Exhibit No. 7, that.is a receipt 4 . A. Atone point, yes. There were also press
5 that you and Mr. Warren received for the deposit? 5 reports that, of course, they were having trouble
6 (Exhibit No. 7 was marked for 6 paying Mr. Trump his licensing fees arid the lawsuit
7 identification.) 7 became public that Mr. Trump was suing his
8 THE DEPONENT: Yes.. 8 . co~developers or co-partners.
S BY MR. GRIFFIN: 9 Q. That's the license agreement lawsuit?
10 Q. And it's your one-half of that deposit that 10 A. Yes. .
11 you are seeking in this lawsuit? 11 Q. Iwanttogo. back to you -- you have told me
12 A. Yes. 12 that the reason you léarned the building wasnot built
13 Q. Take alook at Exhibit No. 8, which is Bates 13 was because the developer could not get financing,
14 No. P00157. Did you receive this document on or about |14 right?
15 August 28, 20067 15 A.  Yes; that's my understanding.
16 {Exhibit No. 8 was marked for 16 Q. So all I'm trying to find out is how you
17 identification.) .. 17 learned that. You told me Frank Dagostino. Ineed to
18 THE DEPONENT: Yes. - 18 know when and how Mr. Dagostino:told you that?
19 BY MR. GRIFFIN: : 19 A. Theére was'a meeting with Frank Dagostmo at
20 Q. What did you do when you received Exhibit 20 onepoint with the investors.
21 No. 87 21 Q. Where?
22 A. Tread it. 22 A. TIbelieve it was the Centre Club in Tampa.
23 Q. After reading it? 23 Q. Besides yourself, who do you recall being
24 A. And]I believe I placed it in our file. 24 there?
25 Q. Did you make any inquiry of any person by 25 A. Other investors.
Page 78 Page 80
1 telephone or otherwise about what was in the letter? 1 Q. Do you remember anybody in particular?
2 A. No. 2 A. There was an attorney there. Again, I don't
3 Q. Did the letter concern you in any way? 3 recall the attorney's name, and that was one of the
4 A. Yes. 4 meetings I referred to earlier with the attorney
5 Q. And what was that concern? 5 present. :
6 A. General concern. 6 Q. Well, the attorney wasn't there for
7 Q. Butyou didn't call anybody or write anybody 7 Mr. Dagostino, right?
8 or go see anybody about it? 8 A. 1do believe there was an attorney present
9 A. No. 9 there.
10 Q. Okay. Do you know why this building in which | 10 Q. So.at the first of the two meetings that you
11 you had purchased a unit was not built? 11 told me about, there was not only a collection of
12 A. Yes. 12 purchasers and an attorney, if you will, on their
13 Q.. And why was it not built to your 13 behalf, but there was also Mr. Dagostino and an
14  understanding? 14 attorney on his behalf?
15 A. To my understanding ﬁnancmg could not be 15 A. No. On our behalf.
16 secured. 16 Q. Ithought you just told me there was.an
17 Q. What is the basis of that understanding? 17 attorney there for Frank. Did I get that wrong?
18 A. From what we were told from the developers. 18 A: Yeah. Idon't know if there was an attorney
19 Q. Allright. When you say "the developers,” 19 present for Frank.
20 you mean SimDag-RoBEL? 20 Q. But Frank was there?
21 A. The co-developers, yes, SimDag-RoBEL. 21 A. Yes.
22 Q. SimDag-RoBEL told you that the reasén the 22 Q. Frank Dagostino? |
23 building could not be built or was not built was 23 A. Yes. '
24 because of no financing? 24 Q. Allright. Tell me everything thatyou
25 A. Yes. 25 remember being said in that meeting when Mr. Dagostino
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Page 81 Page 83
1 was in the room. 1 A. Yes.
2 A. Again, this is all I can really recall. 2 Q. How did you know that?
3 Q. In words or substance? 3 A. Because it was being publicized that there
4 A. He was trying to secure financing. He was 4 were problems between -- in the partnership.
5 trying to keep the investors on board. He was trying 5 Q. Even before the licensing agreement lawsuit?
6 to assure the investors that everything was going to be 6 A. The timelines are foggy for me. I'm sorry.
7 fine. With Donald Trump with the license -- I take 7 What I can tell you is that Mr. Dagostino also made
8 that back. With the payment to Donald Trump that they | 8 that clear.
9 owed him money, that they were going to get a loan to S Q. Made what clear?
10 be able to pay Mr. Trump the money they owed himto @ 10 A. That there were problems in the partnership
11 move forward with everything. Basically,itwastolet . 11 financially, and that they were working to work that
12 the investors know we plan to move forward with this. | 12 out.
13 Please stay with us. 13 Q. Did you say in words or substance to
14 Q. The investors, you mean the purchasers like 14 Mr. Dagostino I don't understand why there is money
15 you? 15 problems; isn't this Donald's Trump's property and
16 A. That's correct. 16 can't he pay for it out of his back pocket?
17 Q. Allright. And did Mr. Dagostino call the 17 A. Rephrase that question.
18 meeting? Was he the instigator, if you will, behind 18 MR. GRIFFIN: Can you read that back?
19 the meeting taking place? 19 (Preceding question read by the reporter.)
20 A. Ibelieve it was the investors initially that 20 THE DEPONENT: Did I say that personally to
21 started talking and communicating, and Mr. Dagostino 21 him? :
22 found out about this and wanted to be part of the 22 BY MR. GRIFFIN:
23 meeting. 23 Q. Yes.
24 Q. Allright. What, if anything, do you recall 24 A. No.
25 any of the purchasers who were in attendance sayingin 25 Q. Did anybody else in the room?
Page 82 Page 84
1 response to what Mr. Dagostino had to say? 1 A. Idon'trecall. ’
2 A. There were a lot of questions thrown at 2 Q. Why didn't you say something like that
3 Mr. Dagostino. People at this point were becoming very 3 Mr. Dagostino when he reported to this group that there
4 concerned about the project, whether it was going to be 4 were money problems with the project?
5 completed. At this point, I cannot recall the timeline 5 A. People were asking him questions about
6 here. Whether we knew that Trump was just a licensor 6 financing the project.
7 at this point, I can't recall that. 7 Q. Well, haven't you told me all along that you
8 So I don't recall if that was discussed at 8 Dbelieved that because Mr. Trump was involved as you put
9 this meeting or not. All I can remember is that -- I 9 it, he could pay for it out of his back pocket?
10 don't believe it was because we still believed in the 10 A. Yes.
11 project, and we were still all willing to hang in there 11 Q. So if Mr. Dagostino is reporting to you that
12 and move ahead with this. 12 there were money problems, why aren't you saying in
13 Q. Ithought you told me that one of the things 13 words or substance what money problems? This is Donald
14 that Mr. Dagostino said was that he wanted to assure 14 Trump. He can pay for it out of his back pocket. Why
15 the investors that everything would be fine with 15 aren't you asking that?
16 respect to the money that was owed to Donald Trump. So | 16 A. Idon't know if Donald Trump made that
17 ifhe said that, then didn't you already know about the 17 statement before or after that meeting. I can't recall
18 fact that SimDag-RoBEL owed money to Mr. Trump? 18 that.
19 A. Again, I can't recall what he was referring 19 Q. Butit doesn't really matter because you had
20 to as far as their agreement was concerned. 20 that expectation from the beginning, right?
21 Q. The agreement between Mr. Trump and 21 A. Certainly.
22 SimDag-RoBEL? 22 Q. Then why didn't you say that to
23 A. Yes. We knew there were problems between the | 23 Mr. Dagostino?
24 partnership, between them. 24 A. Ididn't have to say that to Mr. Dagostino.
25 Q. Trump and SimDag-RoBEL? 25 Q. Why not?
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1~ A. Ididn't have to say anythmg to 1 existing fact that you found out later was not true
2 Mr. Dagostino. . R 2 when hesaid it? .. S
3 Q. Tagree. My questlon toyouis: Asa 3 A. Ican'trecall if we knew about the licensing
4 concerned purchaser in this project, you go to a 4 problem or-- strike that.
5 meeting at the Centre Club; the person who you 5 I cannot recall the timeline if we already
6 understand:is there to represent the people building it 6 - knew that Trump was a licensor before this meeting or
7 reports to you that there are money problems, which 7 after. That's WhatI'm not sure about.
8 would be contrary to everything that you expected 8 Q. ‘Whether it was or it wasn't, I'mi.asking.
9 according to your testimony, why didn't you ask the 9 you-- ‘
10 . question? 10  A. I'mnotsure that it matters.
11 A. Iwent there to hear what was going to be 11 Q. I'm not sure it does either. That's why I'm
12 said. I went there to listen to what other investors 12 justsaying. Whether it was before or after, whether
13 were saying to take it.in. We really had no control 13 it matters to you or not, I'm asking you as you sit
14 over anything at that point, nor did we have knowledge | 14 here today do you know or can you tell me anything that
15 of what was really going on. 15 Mr. Dagostino told you at the meeting at the Centre
16 Q. Allthe more reason to.ask questions, right? 16 Club as a matter of then existing fact which you later
17 A. We weren't getting -- we were not getting the 17 came'to believe was not true when he said it?
18 truth anyway. As we have learried; we did not getthe : 18 . A. Ibelieve that he was really wotking to try
19 truth from the beginning. : , 19 and pull this deal together..
20 Q. Well, you can't get anythmg if you don't ask 20  -Q. And he was doing so sincerely and to hlS best
21 questions, right? 21 efforts?
22 A. There were questions being asked. 22 A. Idobelieve that.
23 Q. Along the lines of what I just suggested? 23 Q. Okay. Is there anything that you think you
24 A. Aswe have learned. We weren't gettmg the 24 could look at that would help you identify when this
25 truth. 25 meeting at the Centre Club was with Mr. Dagostino? Do
Page 86 Page 88
1 Q. You are talking about from the beginning, 1 you keep a calendar or anything that might reveal it?
2 right? 2 A: TI'mvery busy. Ihave a very full plate.
3 A. From the beginning. 3 This is somewhat of a blur to me. It was a few years
4 Q. I'm talking about at this meeting. 4. ago.
5 A. And from that meeting; apparently, we weren't 5 Q. Understood, which is why I'm saying is there
6 getting the whole truth either. 6- anything that as you think about that you might be able
7 Q. What truth were you not gettmg at the 7 to look at that would -- could kind of get us to where
8 meeting? : 8 this meeting - or when this meeting happened?
9 A. You would have to ask Mr. Dagostmo that 9 Is there'anything that happened at or.about
10 question. 10 the same time Where you can kind of tie it up or
11 Q. I'm asking -- you just testified that you 11 anything like that? Let me ask you to think about
12 were not getting the truth at the meeting. My question 12 that. If anything comes to mind, let me know.
13 toyouis: What truth did you not get at the meeting 13 A. Okay.
14 asyou sit here today? 14 Q. You said at least twice, maybe three times
15 A. You would have to ask Mr. Dagostino that. 15 that Mr. Trump was just a licensor. What do you mean
16 Q. So there is nothing that you can recall as 16 bythat?
17 you sit here today that you received at that meeting 17 A. He was licensing his name for thls pro_]ect
18 with Mr. Dagostino that you believe was untrue, 18 and thatiwas it. G
19 correct? 19 Q. When you say "just,” that connotes to mean
20 A. There were things that we were told at that 20 not something else. So what is the something else that
21 meeting that never happened. The building was never 21 the just is referring to?
22 built; the financing never came through. Mr. Trump was ; 22 A. He was not as solid as a rock in this project
23 never paid his licensing fees and so on and so forth. 23 ashe presented himself to be.
24 Q. Okay. Did Mr. Dagostino say anything at the 24 Q. How would he have been as solid:as a rock in
25 meeting at the Centre Club as a statement of then 25 this project that you understood or desired him to be?
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1 Be specific for me. 1 A. That he wasn't looking good.
2 A. His name on that building forever. 2 Q. That's basically what you remember?
3 Q. So as I understand it, your problem with this 3 A. Ub-huh.
4 whole affair is not that the building wasn't built or 4 Q. Yes?
5 that the building wasn't built according to certain 5 A. Yes.
6 architecture or specifications or materials, but that 6 Q. Anything else?
7 even if it was built there was a possibility from what 7 A. No.
8 you have learned that his name could come off the 8 Q. Do you know how many times your husband spoke
9 building? 9 with representatives of SimDag-RoBEL?
10  A. Thatis correct. ‘ 10  A. No. '
11 Q. Did you do any follow-up with Mr. Dagostino 11 Q. Take a look at Exhibit 9, please. Did you
12 or anybody else associated with SimDag-RoBEL onthe | 12 receive that on our about March 13, 20077
13 subjects that were discussed at the meeting at the 13 (Exhibit No. 9 was marked for
14 Centre Club? Either you followed up or they followed 14 identification.)
15 up with you or any further contact is what I'm trying 15 THE DEPONENT: Yes.
16 togetat? : 16 BY MR. GRIFFIN:
17 A. Yes. 17 Q. Did you do anything by way of speaking with
18 Q. What? 18 anyone, calling anyone, writing anyone about the
19 A. Just to find out how financing was going. 19 subject addressed in the letter after you received it?
20 They were looking into a hedge fund. We found out that | 20 A. My husband, I believe, followed up on this
21 fell through. What was the next step? Have you taken | 21 “letter.
22 care of things with Donald Trump? Are things getting 22 Q. What did he do?
23 better? What is the next step here? All of the 23 A. Ibelieve he made a phone call to the sales
24 questions an investor would ask. 24 office and/or Frank Dagostino directly.
25 Q. And did you ask those questions in person 25 Q. Did he report to you on what he had heard or
Page 90 Page 92
1 with representatives of SimDag-RoBEL? 1 learned? -
2. A Yes 2 A. He may have, but I don't recall what he’said.
3 Q. On what occasion or occasions? 3 Q. You mentioned earlier that you learned that
4 A. Ibelieve my husband asked these questions by 4 SimDag-RoBEL was trying to work with a hedge fund. Do
5 phone on one occasion or several occasions. 5 you remember saying that?
6 Q. And then reported to you what he had been 6 A. Yes.
7 told? <7 Q. Isthat what you are referring to, that is
8 A. Yes. 8 the information in Exhibit 9?
9 Q. Tell me what your husband reported to you 9 A. No.
10 that he learned from discussions with SimDag-RoBEL 10 Q. What do you recall about learning about the
11 after the center club meeting. 11 possibility of a hedge fund?
12 A. That no process had been made in securing 12 A. Tt was out of New York.
13 financing. 13 Q. Do you remember the name of it?
14 Q. What else, if anything, did your husband 14 A. No.
15 reportto you? 15 Q. Did you learn that from your discussions with
16 A. Ttmust have been soon thereafter that things 16 your husband about his calls to SimDag-RoBEL?
17 really went downhill and SimDag shortly thereafter 17 A. No. It was mentioned in the meeting.
18 filed for bankruptcy. Trump Tower -- Mr. Trump was 18 Q. In the meeting at Centre Club?
19 suing SimDag-RoBEL. Again, that may have happened 19 A. Yes.
20 before the meeting or after. 20 Q. Okay. As apossibility?
21 Q. The Trump/SimDag suit? 21 A. Yes.
22 A. Yes. That probably -- sorry. Ijust don't 22 Q. We entered this line of questioning by me
23 recall. 23" asking you the basis of your understanding of why the
24 Q. Anything else you recall your husband telling 24 building was not built, and you said lack of financing
25 you that he learned from discussions with SimDag-RoBEL? : 25 and you said you learned that from Mr. Dagostino. And
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1 “you talked to us about the Centre Club meeting. 1 A. Only because I'm sure there is one.
2 A. He was one of the sources I learned that 2 Q. Well, I don't want you to speculate.
3 from. He may not have been the initial source. 3 A. . Not a specific lawsuit. ‘
4 Q. That was my next question. You are getting 4 Q. .Okay.. Wetouched,on this earher, and I want
5 the hang of this. 5 to make it clear so I know. You learned about the
6 From what other sources; if any, did you 6 lawsuit between Mr. Trump on the one hand and.,
7 learn that that was the reason the building wasn't 7 SimDag-RoBEL on the other hand through press reports?
8 built? - 8 A. Yes.
9 A. Newspaper reports, news media reports; 9 Q. Allright. And do you recall that you
10 Q. Do you have any of those still today? 10 learned about that lawsuit from the press reports close
11 A. They may be in our file. 11 intime to when the lawsuit was filed?
12 Q. Take a look at Exhibit 10, which I will tell 12 A. Yes.
13 you beforeI give it to you is not a document that you 13 . Q. That's when your husband went down and got a
14 signed; it's another of the purchasers, and if you want 14 copy and you looked at it?
15 Dan to read the Bates numbers on the pages. 15 A. Yes. ,
16 MR. CLARK: Sure. It's a document fromJohn |16 Q. Allright. Take a look at what we have
17 Robbins' deposition. Was this marked at his? 17 marked as Exhibit No. 11, which says in bold Jetters,
18 MR. GRIFFIN: Yes. 18 "Read this property report before signing anything."
19 MR. CLARK: Exhibit No: 10 is being marked 19 That's one of'the documents that you received prior to
20 today as Bates Nos. P475 through P478. Then there | 20 your signing the contract Exhibit No. 3, correct?
21 is a second document attached, which is actually 21 (Exhibit No. 11 was marked for
22 an addendum to the purchase contract which is P470 | 22 identification.)
23 through 474. 23 THE DEPONENT: Yes.
24 (Exhibit No. 10 was marked for 24 BY MR. GRIFFIN:
25 identification.) 25 Q. And you, in fact, read Exhibit No. 11 before
Page 94 Page 96
1 BY MR. GRIFFIN: 1 signing Exhibit No. 3?
2 Q. And my question to you is: Do you recall 2 A. Yes.
3 receiving and/or signing similar documents that is 3 Q. And youread it carefully?
4 similar to Exhibit 10 that we just handed you? 4 A. Yes.
5 MR. CLARK: That, obviously, presupposing 5 Q. Allright. Take a look at page 10 of
6 these documents don't exist in my knowledge. 6 Exhibit 11. There is a box at the top of the page with
7 MR, GRIFFIN: We haven't gotten them. 7 bolded type. Do you see that?
8 MR. CLARK: And Ihaven't either. 8 A. Yes.
9 MR. GRIFFIN: That's why I'm asking. 9 Q. Would you read that to us, please?
10 THE DEPONENT: So you are asking me ifl have | 10 A. "Your escrow account will not fully protect
11 signed documents that look like this? 11 you. Before closing, it is possible that the deposit
12 BY MR. GRIFFIN: 12 you have made under the sales contract may be used by
13 Q. Exactly. 13 us for project construction to acquire title to the
14 A. Tdon't recall. 14 land or other project costs. \While we intend to
15 Q. Okay. 15 complete the project, it is possible that the project
16 MR. CLARK: Idon't know -- this can be off 16 may not be completed. If your deposits have been
17 the record. 17 disbursed to pay project costs, there is a risk that
18 (Discussion off the record.) 18 .you could lose your deposit."
19 BY MR. GRIFFIN: 19 Q. And you read that before you 51gned Exhibit
20 Q. Are you aware of a class action lawsuit that 20 No. 3?
21 has been filed against SimDag-RoBEL? 21 A. Yes.
22 A. No. 22 Q. Idon'twantto overburden.the record. ‘There
23 Q. Are you aware of something close to that 23 is adocument on the table which I will represent to
24 because you look quizzical? Like you know about 24 you -- and I'msure your lawyer will confirm -- is the
25 something that might sound like that? 25 prospectus regarding this pondomihium project. Is this
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1 theirs? 1 appears to be?
2 MR. CLARK: Itis. 2 A. Yes.
3 MR. GRIFFIN: I am going to overburden the 3 Q. Did you, in fact, read this document that we
4 record. Let's mark this as No. 12. 4 have marked as Exhibit No. 13?
5 (Exhibit No. 12 was marked for 5 A. Yes.
6 identification.) 6 Q. Is it your testimony that if you had seen
7 MR. CLARK: For purposes of making a copy, 7 this document prior to signing Exhibit No. 3, that you
8 though, is -- 8 would not have signed Exhibit No. 3?
9 MR. GRIFFIN: You're just going to hold onto 9 A. Yes.
10 it. What we have agreed is so that these 10 Q. Why not -- or that is why would you not have
11 voluminous documents don't get carried around with | 11 signed Exhibit No. 3?
12 the deposition transcript, anytime we mark the 12 A. Because I would have known that there were
13 prospectus, your lawyer will keep it. So that 13 several major reasons why I could have lost my
14 will be in his care and control. 14 investment.
15 BY MR. GRIFFIN: _ 15 Q. Let me take that in parts.
16 Q. You received Exhibit No. 12 before you signed 16 A. Okay.
17 Exhibit No. 3? 17 Q. Iwill ask you about what the major reasons
18 A. Yes. 18 are, but when you say "lost your investment," I take it
19 Q. Did you read it? 19 that what you mean is that you could have had a unit in
20 A. Tlooked over it. 20 abuilding that was otherwise completely satisfactory
21 - Q. Soyoudidn't read it word for word, page by 21 but without Mr. Trump's name?
22 page? 22 A. That's correct.
23 A. Ican't say thatI did. 23 Q. What were the major reasons that you saw in
24 Q. -But you had an opportunity to? 24 Exhibit 13?
25  A. Yes. 25  A. I'mlooking for the page.
Page 98 Page 100
1 Q. All right. 1 Q. Well, let me just ask you this: There are
2 A. And1Idid have someone read it for me. 2 reasons set forth in this document under which
3 Q. Who? 3 Mr. Trump can terminate the agreement. Is that what
4 A. My husband. 4 you are referring to?
5 Q. Isyour husband a lawyer? 5 A. That's what I'm referring to.
6 A. No, buthe should be. 6 Q. Iwon'tturn you into a lawyer, too.
7 Q. Compliment maybe? 7 A. Thank you.
8 _A. Everyone tells him that. 8 Q. Prior to your deposition, did you review the
9 Q. Let me put it to you this way: Your husband | 9 transcripts or transcript of any other - or, rather,
10 is someone upon whose judgment you rely? 10 of the deposition of any of your fellow plaintiffs in
11 A. Absolutely. 11 this lawsuit?
12 Q. Heis a smart guy? 12 MR. CLARK: You can answer that question.
13 A. Yes. 13 THE DEPONENT: Yes.
14 Q. And he knows what he's talking about? 14 BY MR. GRIFFIN:
15 A. Yes. Asyou can seel let him handle a lot 15 Q. Which person's transcript did you read?
16 of things. 16  A. Carusso, Art Carusso and his wife,
17 Q. I'm happy to hear about that about any 17 Mrs. Carusso.
18 marriage. 18 Q. Whatever her name is.
19 Can I see that stack of documents? 19 Do you recall anything in their testimony
20 A. Yes. 20 that you found problematic or with which you disagreed?
21 Q. Exhibit No. 13 -- take as muchtimeasyou {21  A. No.
22 need to look at that. I will represent to you that it 22 Q. Okay. And you read both deposition
23 isacopy of the license agreement that is the subject | 23 transcripts page to page for the most part?
24  of the lawsuit that you say you and your husband 24 A. For the most part, yes.
25 learned about and talked about. Is that what it 25 MR. GRIFFIN: Let me go over my notes.
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1 (Brief interruption.) 1 CERTIFICATE OF COURT REPORTER
: ' GR'HTFIN That's all I have. Thank you 3 C OUNTY OF HILLSBOR: OU GH
(Discussion Offﬂ?e record.) : 4 1,'Sarah J. Murrow, Court Reporter, certify that I
4 MR. CLARK: I justwant to put on the record was authorized to and did stenographically report the
5 that she has been divorced and there was a 5 deposition of Elaine Lucadano; that a review of the
transcript was requested; and that the transcript,
6 proceeding of some sort. 6 pages 1 through 101 is a true and correct record of my
7 MR. GRIFFIN: So your pomt is that when she stenographic notes. :
8 said earlier - 7 -
9 MR. CLARK: She was never a party to a . .- I FURTHER CERTIFY that I am not a relative,
10 ] 8 employee, or attorney, or counsel of the parties, nor
awsuit -- am | a rélative or employée of any of the parties'
11 MR. GRIFFIN: She wasa party toadivorce? | 9 attorneys or counsel connected with the action, nor am
12 MR. CLARK: .Yes. That'sit. She will read . I financially interested in the action.
1
13 once ordered. DATED this 16th day of October, 2010.
14 (Said deponent wished to read and sign the 11 ;
15 deposition, and the taking of this deposition was 12
16 concluded at 1:24 p.m.) 13 SR DI
17 14 Sarah J. Murrow
15
18 16
19 17
18
20 1o
21 20
22 21
23 22
23
24 24
25 25
Page 102 » Page 104
1 CERTIFICATE OF OATH 1 PLEASE ATTACH TO THE DEPOSITION OF: ELAINE LUCADANO
5 ‘ IN THE CASE OF STEVE AARON, ET AL, VS. THE TRUMP
2 ORGANIZATION, INC., ANEW YORK CORPORATION AND DONALD
3 STATE OF FLORIDA o
: J. TRUMP, AN INDIVIDUAL
4 COUNTY OF HILLSBOROUGH 3
3 . ERRATA SHEET
6 I, Sarah Murrqw, the undersigned authority, 4
7 certify that Elaine Lucadario personally appeared before DO NOT WRITE ON TRANSCRIPT - ENTER CHANGES
8 me on October 13th, at 9:00 a.m. and was duly sworn. 5 Page No. Line No. Change Reason
9  WITNESS my hand and official seal this 16thday of | , _ o = % o4
10 October, 2010. 7
11 8
12 9
13 ) ] 10
14 Sarah J. Murrow i;
Notary Public, State of Florida 13
15 Commission No.: 875471 14
My Commission Expires: 15
16 3/30/2013 16
Ordered Transcribed: 10/14/10 17
17 ‘ 18
19
18 20
19 21
20 22 . _
21 Under penalties of perjury, I declare that I have read
29 23 the forégoing document and that thé facs stated'in it - -
2 3 are true.
24
24
25 25 DATE ELAINE LUCADANO
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